
Politieke vragen VVD-fractie 
 
Aan:  College van burgemeester en wethouders Gemeente Katwijk 
Van:  VVD-fractie 
Betreft: Vragen ex art. 41 RvO inzake renovatie en overlast Burgemeester De Ridderpark 
Datum:  8 december 2023 
 

 
Geacht college, 
 
Na jaren van gesprekken en werkzaamheden, en op de valreep nog bijna 6 ton aan extra kosten, werd 
in 2020 de renovatie van het Burgemeester De Ridderpark in Katwijk aan Zee afgerond. In de jaren 
voorafgaand werd de gemeenteraad regelmatig geconfronteerd met onvolledige en onduidelijke 
stukken, waar onder meer de VVD haar onvrede over uitsprak. Uiteindelijk bleek er onvoldoende steun 
te zijn in de raad om hier diepgaander naar te kijken, waarna de toenmalige VVD-fractie ‘morrend’ 
akkoord ging met het in 2019 extra benodigde krediet. Ook alle andere fracties stemden hier indertijd 
mee in. 
 
De VVD-fractie vraagt zich af of de renovatie heeft uitgepakt zoals voorzien en wil weten welke lessons 
learned zijn overgebleven, nu er een nieuwe college is en inmiddels ook veel nieuwe medewerkers in 
de ambtelijke organisatie werkzaam zijn. Voorts leven er binnen de fractie zorgen over de voortdurende 
en op het oog toenemende geluids- en drugsoverlast en een onveilige verkeerssituatie. Derhalve heeft 
de VVD de volgende vragen aan het college. 
 
1) Welke lessen zijn er door het college getrokken naar aanleiding van de renovatie van het 
Burgemeester De Ridderpark, welke zeer lang duurde (het project liep van 2013 tot 2020) en uiteindelijk 
meer kostte dan in eerste instantie begroot? In hoeverre is geborgd dat forse kostenoverschrijdingen 
in de toekomst niet meer voorkomen? 
 
2) De VVD-fractie herinnert zich dat voorafgaand aan de renovatie werd gesproken over ‘kabbelende 
beekjes’ in het park, welke via een ondergrondse afvoer in de Vijverhof terecht zouden komen. Wat is 
er terecht gekomen van deze plannen? Werkt de afvoer van het regenwater op de wijze zoals 
voorzien? 
 
3) Hoe wordt in het algemeen gekeken naar de groenvoorziening en het florabeheer in het park, in 
verhouding tot de plannen zoals deze voorafgaand aan de renovatie zijn geschetst? 
 
4) De VVD ontvangt diverse signalen van voortdurende en toenemende geluidsoverlast en vervuiling 
door afval en drugs, in de nabijheid van woningen rond het Burgemeester De Ridderpark en het 
naastgelegen gemeentehuis. Is dit bekend bij het college? Zo ja, welke mogelijkheden ziet u om deze 
overlast en vervuiling tegen te gaan? 
 
5) Voorafgaand aan de renovatie is aangegeven dat er ‘in ieder geval geen banken komen in verband 
met handjeugd’ (gespreksverslag presentatie herinrichting d.d. 22 september 2014). Hoe verhoudt dit 
zich tot de diverse zitmogelijkheden die momenteel wel zijn geplaatst aan de oostzijde van het park? 
 
6) Volgens voorgenoemd gespreksverslag zouden er ook geen verkeersdrempels verdwijnen. Gelet 
op de overlast door onder meer hardrijdende scooters, is de vraag of er thans voldoende 
verkeersremmende maatregelen zijn in het park. Hoe wordt hier door het college naar gekeken? Is het 
bijvoorbeeld een optie om richting het tunneltje onder het gemeentehuis, aan de oostzijde van het park, 
een (extra) drempel op te nemen en een bord te plaatsen, om te waarschuwen voor de kruising Nieuwe 
Duinweg/Willem de Zwijgerlaan waar zich nu geregeld gevaarlijke situaties voordoen? 
 



7) In het recente verleden werd in de nabijheid van het gemeentehuis, waar de overlast zich ook met 
regelmaat naar verplaatst, een mosquito gebruikt om voortdurende overlast te voorkomen. Waarom 
wordt hier momenteel geen gebruik meer van gemaakt? Kan overwogen worden deze weer in te zetten 
en de hiervoor benodigde ontheffing van de Algemene Plaatselijke Verordening aan te vragen? 
 
De VVD-fractie ziet de beantwoording van de vragen gaarne tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Lennart van der Plas 
Fractievoorzitter VVD 


